



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Protokoll Styrelsemöte nr 9 23508 Scaniarinken

Styrelse Lars-Axel Andersson, Anne Johansson, Patrik Svensson, Andreas Ekström,
Kallade Tony Sandberg, Robert Andersson, Martin Lyckström, Terese Carlsson
Adjungerade Timmy Cox, Jim Carlsson, Inga-May Forslund
Ej närvarande Robert Andersson, Martin Lyckström, Patrik Svensson

- 1 **Mötets öppnande** Tony Sandberg öppnar mötet
- 2 **Sekreterare** Timmy Cox
- 3 **Justerare** Lars Axel Andersson, Terese Carlsson
- 4 **Föregående protokoll** ok
- 5 **Fastställande av dagordning** OK
- 6 **Fokuspunkter**

6.1 Hur får vi gemensam hållning och snabba svar? – Tony

Exempel för diskussion

- TK och FK agera olika
- Dispenshantering IFKM-ÅSHC
- Aktiv rekrytering som bryter mot Seriebestämmelser och Avsiktsförklaringen

Beslut: Lars/Timmy återkommer med en plan för rutiner för en effektivare och snabbare hantering gentemot föreningarna.

Beslut: Avsiktsförklaringen förnyas på distriktsmötet samt översyn av seriebestämmelser startas. Utred om den ska förtydligas beträffande övergångsrutiner tillsammans med en konsekvensstege.

6.2 Datum för sista övergång, lika i distrikten?

Stockholm undrar om vi kan ha samma datum i alla regionens distrikt.

Beslut: Då SÖIF inte upplever att det är en stor rörelse efter sommaruppehållet ser man inte behovet att söka dispens för annat datum än ordinarie datum 15 feb. Timmy meddelar Sthlm.

6.3 Loge/kontorslokal

SSK har behov av lokaler i logenivå.

Beslut: Timmy Cox och Robert Andersson SSK, tittar vidare på en eventuell överenskommelse

6.4 Avtackning Annika, Anne kontaktar Annika för planering

6.5 Genomgång VP VB

Beslut: Styrelsen godkänner genomgångna VB och VP med justeringar/tillägg från FK och Distriktslagverksamhetens VB

7 Uppföljningar



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

7.1 TVP

- Blå Tråden har tagits bort och ersatts med Södermanlands Distriktslagsverksamhet, se fil Sid 1 och Sid 2
- Södermanlands TV-Pucks Principer har uppdaterats sedan förra mötet, se fin Sid 3
- Södermanlands Rollbeskrivning TV-pucken har lagts till, se fil Sid 4

- Ledaravtalen/arvoden Beslutades att grundarvodet ska vara 10 000:- och om laget går vidare till final utfaller ytterligare 10 000:-
Detta har jag ändrat efter samtal med befintlig ledare (ej glada) till 15 000:- + 5 000:- eftersom den största tiden läggs ner fram till kvalspelet.
- Benchmarking av kostnader och rollbeskrivningar av tv-pucktränare/ledare bland övriga distrikt. Kommer att genomföras vid träningsmatcher/kvalspelet.

Beslut: Styrelsen godkänner arvoderingen för detta år. Utvärdering av arvoden sker efter tv-pucksturnering med ambitionen att kostnaden för deltagande spelare och ledare framöver ska vara nära noll.

SIFs beskrivning av syftet med tvp från utredning läggs in som ingress.

Beslut: Frågan kring formuleringar i dokumenten går igenom på separat möte.

8 Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg) (5)

8.1 Utbildning

- TL 13-14/5, med ny instruktör. Ny utbildning som kräver förberedelser.
- Planering inför nästa säsong är på G, kommer att samordnas med Uppland på något sätt, inte klart ännu.
- Nerlagd tid för fakturering och uppföljning både JS1 & TL har varit mer än jag förväntade mig (all kred. till Annikas arbete)

9 Övriga frågor

9.1 Valberedningen informerar

10 Nästa möte

31 maj digital, avstämning inför Distriktsmöte

7 juni, 1900 årsstämma, Scaniarinken.

Samtliga möten med start kl 17.30 och platsen i Pressrummet, Scaniarinken såvida Inget annat meddelas separata.

11 Mötet avslutas

Tony avslutar mötet och tackar för engagemanget

Lars Andersson